



Job description – Corporate Quality Engineer [MPH047] Meyreuil (Aix-en-Provence), France

Position Summary

Reporting to the Corporate Quality Director, you will take an active role in the management of the quality management systems of the three Presto Engineering sites: Meyreuil and Caen (France), San Jose (USA).

Your missions will be :

- To ensure the conformity of the quality management systems according to the ISO9001 and the ISO/IATF 16949 and according to the customer requirements
- To manage the documentary systems and to monitor their update
- To get consistency of the processes and the documentation of the sites to aim towards a unique system
- To drive the resolution of the quality problems raised by customers or internally
- To consolidate and report the metrics of each site
- To perform internal audits and at subcontractors
- To organize and consolidate the evaluation of the subcontracting of each site
- To monitor the continuous improvement of the systems over quality

Requirements

- MS in Quality or Electric Engineering.
- Experience (5+year), in management of quality management system, preferred in microelectronic industry
- Preferred an experience in application of the ISO/IATF 16949
- Good communication Skills, pedagogy and teamwork are required.
- Verbal and written English
- Journeys in France and abroad.



Description de poste – Ingénieur Qualité Corporate [MPH047] Meyreuil (Aix-en-Provence), France

Poste et missions

Sous la responsabilité du Directeur Qualité Corporate, vous participez à la gestion et à la certification du système Qualité des trois sites de Presto Engineering, situés à Meyreuil, Caen et San Jose (US).

A ce titre, vos missions seront :

- D'assurer la conformité des systèmes qualité aux standards ISO 9001 et ISO/IATF 16949 et aux exigences clients
- De gérer les systèmes documentaires et veiller à leur mise à jour
- D'homogénéiser les processus et la documentation des sites pour tendre vers un système unique
- De piloter la résolution des problèmes qualité clients ou internes
- De consolider et reporter les indicateurs de chaque site
- De réaliser les audits internes et chez les sous-traitants
- D'organiser et de consolider l'évaluation de la sous-traitance et des fournisseurs de chaque site
- De veiller à l'amélioration continue des systèmes qualité

Profil

De formation Ingénieur, vous bénéficiez d'une expérience en gestion d'un système Qualité selon l'ISO 9001, de préférence dans l'industrie microélectronique et d'une expérience en audits internes et externes.

Une expérience en application du référentiel ISO/IATF 16949 serait un plus.

La maîtrise de l'anglais est inhérente au poste.

Des qualités de communication, de pédagogie et de travail en équipe sont requises.

Des voyages en France et à l'étranger sont à prévoir.